
 

 

VERSLAG 

 
Notulen van de najaar ledenvergadering van de Vereniging Ondernemend Sneek gehouden 
op dinsdag 12 november 2024 om 19.30 uur op het podium van Theater Sneek. 
 
Aanwezigen: volgens lijst 
 
1. Opening en mededelingen van het bestuur 
Vanaf een bijzondere plek in het theater en wel het podium heet de dagvoorzitter, Jan Siep 
van den Bos, iedereen van harte welkom. In het bijzonder worden de ereleden welkom 
geheten.  
 
Na het welkomstwoord neemt de voorzitter, Sibold Jellema, de leden mee in de 
belangrijkste zaken. 
- autoluwe binnenstad: de proef is met drie maanden verlengd. De VOS dringt er bij de 

gemeente op aan dat zaken zichtbaar worden. Zo moet de binnenstadvisie ook nog 
steeds vorm krijgen. De gemeente heeft echter geen toezeggingen hierover gedaan. In de 
loop van de eerste drie maanden hoopt de vereniging hier meer inzicht in te krijgen. 

- nieuws uit de binnenstad: in goed overleg is besloten niet verder te gaan met de huidige 
binnenstad manager, Jan Gerbrand Krol. De invulling van het takenpakket gaat 
veranderen en wordt meer een organiserende rol. Het strategische gaat anders worden 
ingevuld. Te zijner tijd kan op deze vacature worden gesolliciteerd. 

- binnenstad visie: in de optiek van de VOS had deze visie al klaar moeten zijn. Het wordt 
voor de binnenstad manager ook makkelijker gemaakt als er een visie ligt. 

- terugkoppeling gemeenteraad: één keer per jaar wordt er een overleg gehouden met de 
gemeenteraad. In dit overleg wordt gekeken hoe we samen met de raad sturing kunnen 
geven aan zaken die zowel de raad als de ondernemers betreffen. Deze avond is op 4 
november bij Cine Sneek gehouden. Het was ook een behoorlijke eye opener hoe dit 
familiebedrijf wordt geleid zonder noemenswaardige subsidie. 

 De raad heeft de VOS o.a. gevraagd hoe de vereniging tegenover het verdwijnen van het 
ziekenhuis staat. 

 Voor alle ondernemers wordt nu, samen met de gemeente, een informatiebijeenkomst 
gehouden. Dit wordt op woensdag 5 februari 2025 gehouden. De gemeente verstuurt 
hiervoor een uitnodiging.  

- vacature voorzitter: helaas kan er nog geen nieuwe voorzitter worden aangekondigd. Er 
hebben zich nog geen kandidaten aangediend. De zoektocht is dan ook nog gaande. 
Sibold wil graag zorgen voor een warme overdracht naar een nieuwe voorzitter. 

- nieuwe leden: er zijn 6 nieuwe leden. Voor zover ze bij de vergadering aanwezig zijn, 
worden ook zij van harte welkom geheten. 

 
2. Verslag van 14 mei 2024 
De notulen worden onder dankzegging voor de opsteller ongewijzigd goedgekeurd en 
vastgesteld. 
 



 

 

 
3. Netcongestie Hemmen I en II door Gerard Zijlstra 
Op de Hemmen I en II is een inventarisatie gehouden wat er nodig is. Naar aanleiding van 
deze inventarisatie zijn een tweetal bedrijven benaderd voor een offerte. Gerard licht toe 
waar naar wordt gekeken en wat er mogelijk aan gedaan kan worden. Het is zeer belangrijk 
dat alle ondernemers hieraan mee doen. 
Met elkaar samenwerken kan mogelijk bijdragen tot een oplossing. Wel wordt opgemerkt 
dat het een behoorlijk ingewikkelde materie is. 
 
Sneek 500 jaar Vrije Koopstad door Petra Miedema van Sneek Promotion 
Petra licht in het kort toe wat Sneek Promotion sinds jaar en dag doet voor de stad Sneek. 
Volgend jaar september wordt gevierd dat Sneek 500 jaar een vrije koopstad is. Zo is er 
onlangs een film opgedoken uit 1925 waar 400 jaar koopstad werd gevierd. 
Deze datum wordt nu gebruikt als kapstok om een aantal historische evenementen te 
organiseren. Met als doel een weekend vol laagdrempelige activiteiten op het gebied van 
historie, cultuur en watersport. Activiteiten die toegankelijk zijn voor jong en oud. 
De activiteiten c.q. festiviteiten worden in het kort toegelicht. 
De organisatie hoopt dat alle ondernemers hieraan mee gaan werken. 
Ook het bedenken van acties wordt door de organisatie zeer op prijs gesteld. 
 
Sneek 80 jaar Vrij door Kees Poiesz 
Vijf jaar terug zou men een prachtig feest organiseren, maar toen gooide Corona roet in het 
eten. Na twee jaar van intensieve voorbereiding heeft de Stichting ervoor gekozen om de 
naam te wijzigen van 75 jaar naar 80 jaar vrij. 
Door wat er nu om ons heen in de wereld gebeurt, is het belangrijk om te laten zien dat wij 
in vrijheid leven.  
De activiteiten/festiviteiten/herdenkingen van 15 april t/m 5 mei worden uitgebreid 
toegelicht door Kees. 
Ook de ondernemers zijn hierbij nodig door banners, vlaggen e.d. Waarschijnlijk dat dit een 
pakket aan de ondernemers wordt aangeboden. 
Vanaf december wordt via de media en social media maandelijks iedereen op de hoogte 
gebracht. 
 
4. Financiële aangelegenheden – Begroting 2025  
De penningmeester, Albrecht Wijbenga, presenteert de samenvatting van de begroting. 
Door de nieuwe opzet van het Ondernemersfonds zijn een aantal zaken er gemakkelijker op 
geworden. De belangrijkste posten worden door Albrecht toegelicht. 
Vanuit de vergadering zijn er geen vragen over de begroting. Hierna worden de begrotingen 
van de vereniging en het Ondernemersfonds in stemming gebracht. 
Voor de begroting van de vereniging hebben 46 leden hun stem uitgebracht. De uitkomst is 
100%. Hiermee is de begroting voor 2025 aangenomen. 
Voor de begroting van het Ondernemersfonds hebben 40 leden hun stem uitgebracht. De 
begroting is ook met 100% aangenomen. 
 



 

 

 
5. Projectaanvragen najaar 2024 
De projectaanvragen kunnen twee keer per jaar worden ingediend. De aanvragen voor het 
voorjaar kunnen uiterlijk worden ingeleverd voor 17 maart 2025. Deze aanvragen worden in 
de ALV van mei behandeld. Voor de najaars ALV is de inleverdatum 30 september 2025. 
Op de drie projectaanvragen heeft de fondscommissie positief geadviseerd. 
 
a.  500 jaar Sneek vrije koopstad € 30.000 
42 stemmen: ja 97,6 %, nee 2,4 %, geen mening 0 % 
 
b. Sneek 80 jaar vrij € 40.000 
42 stemmen: ja 85,7 %, nee 2,4 %, geen mening 11,9 % 
 
c. Jubileumconcert Hege Hakken € 300 
42 stemmen: ja 97,6 %, nee 0 %, geen mening 2,4 % 
 
De leden gaan akkoord met alle projecten. 
 
6. Bestuursverkiezing voordracht Gerard Zijlstra (portefeuille duurzaamheid) en Alies 

Koree (algemeen bestuurslid) 
De beoogde nieuwe leden worden op het podium gevraagd voor een korte introductie van 
hunzelf en waarom zij hiervoor hebben gekozen. 
De voordracht wordt in stemming gebracht. 42 leden hebben hun stem uitgebracht. Tegen 
de voordracht is geen bezwaar. De voordracht wordt onder applaus en met bloemen 
bekrachtigd. 
 
 Afscheid Sibold Jellema 
Eldad Lasker spreekt door een zogenoemde ‘roast’ Sibold Jellema toe, die zijn functie als 
voorzitter neerlegt. De rol van voorzitter kan nu door Sibold worden afgevinkt. Naast een 3D 
print van Sneek ontvangt hij een bord voor bewezen diensten. 
Hierna neemt Sibold het woord. Hij heeft geen speech voorbereid en verwijst hiervoor naar 
het artikel in Groot Sneek waar hij zijn gevoelens heeft doen laten blijken. Hij geeft aan dat 
hij  op een aantal gebieden zijn steentje voor de VOS blijft bijdragen, onder andere de 
voortgang van de Prinses Margriettunnel en de A7. 
Sibold bedankt eenieder voor een ieders inbreng. Hij vindt het uiterst belangrijk dat zaken 
vooral met respect voor elkaars mening plaatsvinden en niet persoonlijk worden gemaakt. 
 
PAUZE 
 
6. Dominique Schreinemachers 
‘Vergeet wie je dacht te zijn en leer te zien wie je werkelijk bent’ 
Door een korte film en onder de klanken van ‘Paint it black’ van The Rolling Stones 
introduceert Dominique haarzelf aan het publiek. Naast het feit dat ze twintig jaar piloot is 
geweest, is ze mediator, gedragspsycholoog en eigenaar van The Boost Company. 



 

 

Op haar eigen bevlogen wijze belooft ze aan het begin van haar presentatie de leden een 
cadeautje te geven. 
Na een bijzonder en heftig verhaal is haar cadeau aan de leden: eerst leren wie je zelf bent 
en dan kun je betere gesprekken houden. 
Na de presentatie wordt Dominique, onder overhandiging van een fles berenburg, bedankt 
door Jan Siep voor haar indrukwekkende verhaal. 
 
8. Rondvraag en afsluiting 
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 
 
Sibold bedankt Jan Siep voor de goede begeleiding. 
 
Hierna benoemt Jan Siep de activiteiten voor de komende tijd: 
- 21 november: DoMiBo in de Garaazje 
- 13 december: lunchbijeenkomst in Fries Scheepvaartmuseum 
- 7 januari: nieuwjaarsbijeenkomst VOS 
- 5 februari: informatiebijeenkomst voor ondernemers over zorg/ziekenhuis in Súdwest-

Fryslân 
- 12 april: Bedrijvenfestival (bedrijvencontactdag) 
 
Om 22.10 uur bedankt Jan Siep eenieder voor de inbreng en aanwezigheid met een groet tot 
een volgende keer. 
 
Hierna is er nog tijd voor een informeel samenzijn onder het genot van een hapje en een 
drankje in de foyer. 


